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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 15. februar 2021 
          OSNUTEK  
       

ZAPISNIK 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je potekala v sredo, 10. februarja 2021, ob 16.00 uri, v predavalnici CIK Trebnje (II. 
nadstropje), Kidričeva ulica 2, Trebnje, in preko videokonference zoom.  

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar (zoom), Simon Erjavec, 

Andrej Jevnikar, dr. Jože Korbar (zoom), Leon Lobe, Branko Longar, Ana 
Moder, Franci Ostanek, Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe 
(zoom), Vinko Ribič, Miha Sever in Branko Veselič  

   
Odsotni člani: Franci Kepa, Špela Smuk (oba opravičeno) in Silvo Zupančič  
  
Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 

• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, vodja Oddelka 

za okolje, prostor in infrastrukturo, Irena Žužek, vodja Oddelka za 
družbene in gospodarske dejavnosti, mag. Irena Starič, vodja Referata 
za proračun in finance, Gorazd Koračin in mag. Klavdija Tahan 
Križman, pravnika, Andreja Perc, referent  

• Petra Kušar Stojakovič, kandidatka za direktorico Doma starejših 
občanov Trebnje (odšla ob 16.50 uri)  

• Rok Nose, Dolenjski list   
• Blaž Pavlin, državni poslanec (se je pridružil ob 16.20 uri preko zoom-

a) 
 
Pri organizaciji in izvedbi seje Občinskega sveta je Občina Trebnje spoštovana priporočila in 
ukrepe NIJZ za preprečitev širjenja okužb z virusom SARS-CoV-2. Ob prihodu v prostor je bilo 
izvedeno merjenje telesne temperature vsakega posameznika, obvezno je bilo razkuževanje 
rok, prav tako uporaba zaščitne maske in spoštovanje zadostne medosebne razdalje.  
 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel s 14. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
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Župan je uvodoma predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Mnenje k imenovanju 
direktorja Doma starejših občanov Trebnje. Gradivo za obravnavo so člani Občinskega 
sveta prejeli po elektronski pošti. Predlagal je, da se točka uvrsti na dnevni red kot 4.a točka.  
Prav tako je župan predlagal vsebinsko dopolnitev 8. točke dnevnega reda: Potrditev 
novelacije DIIP: Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi, z dodatno vsebino točke, in sicer: 
potrditev pooblastila županu za potrditev investicijske dokumentacije ter oprostitev 
plačila komunalnega prispevka Občini Trebnje za razširitev šole v Dolenji Nemški vasi.  
 
V nadaljevanju je župan člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega  
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Na predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem seje, se uvrsti nova 4.a 
točka, ki se glasi: »Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov 
Trebnje«.  

II. Na predlaganem dnevnem redu, ki je bil posredovan s sklicem seje, se 8. točka 
dnevnega reda vsebinsko dopolni in se glasi: Potrditev novelacije DIIP: 
Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi, potrditev pooblastila županu za potrditev 
investicijske dokumentacije ter oprostitev plačila komunalnega prispevka Občini 
Trebnje za razširitev šole v Dolenji Nemški vasi. 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepa sta bila sprejeta. 

 
Župan Alojzij Kastelic je nato na glasovanje dal naslednji dopolnjeni 
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
- 13. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 7. 10. 2020; 
- 13. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 16. 10. 

2020; 
- 14. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 2. 12. 

2020;  
- 15. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 14. 12. 

2020; 
- 16. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 23. 12. 

2020; 
- 17. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 29. 1. 

2021; 
2. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in Predlog Odloka o 

proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – 1. obravnava  
3. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članu Občinskega sveta 
4. Mnenje o kandidatih za ravnatelja Vrtca Mavrica Trebnje 
4.a Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje 
5. Predlog Sklepa o določitvi višine stroškov odstranitve in hrambe zapuščenih 

in nepravilno parkiranih vozil 
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6. Predlog Sklepa o mnenju Občine Trebnje k osnutkom pokrajinske zakonodaje 
7. Predlog pooblastila županu za potrditev druge novelacije Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta in druge novelacije Investicijskega 
programa Energetska prenova stavbe CIK Trebnje 

8. Potrditev novelacije DIIP: Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi, potrditev 
pooblastila županu za potrditev investicijske dokumentacije ter oprostitev 
plačila komunalnega prispevka Občini Trebnje za razširitev šole v Dolenji 
Nemški vasi 

9. Odgovori na svetniška vprašanja 
10. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
11. Vprašanja in pobude članov sveta 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Dnevni red je bil sprejet. 

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  
Pregled in potrditev zapisnikov: 
- 13. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 7. 10. 2020; 
- 13. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 16. 10. 2020; 
- 14. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 2. 12. 2020;  
- 15. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 14. 12. 2020; 
- 16. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 23. 12. 2020; 
- 17. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 29. 1. 2021. 

 
G. Lobe je podal pripombo na zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 7. 10. 2020, in sicer na strani 7, pod 5. točko dnevnega reda, v drugem odstavku, kjer je 
navedba ge. Smuk. Zapisnik se ustrezno popravi in sicer: »Poudarila je, da gre v tem primeru 
za nadomestnega člana DROT-a, imenovanega v Svet Glasbene šole Trebnje. Povedala je, 
da je tudi zelo nenavadno, da je Občinska uprava začela postopek za imenovanje novega 
člana en dan po pogrebu njihove članice, medtem, ko je pričela postopek za nadomestnega 
člana Občinskega sveta po odstopu go. Zajca.«. 
 
Župan je dejal, da se navedbe preveri po magnetogramu seje in se zapisnik ustrezno popravi.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 7. 10. 2020 se s 
predlagano spremembo na strani 7, pod 5. točko dnevnega reda, v drugem 
odstavku, kjer je navedba ge. Smuk, sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 13. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 
16. 10. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

III. Zapisnik 14. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 2. 
12. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

IV. Zapisnik 15. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 
14. 12. 2020 se sprejme in potrdi. 
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V. Zapisnik 16. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 

23. 12. 2020 se sprejme in potrdi. 
 

VI. Zapisnik 17. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 
29. 1. 2021 se sprejme in potrdi.  

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in Predlog Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2022 – 1. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev predloga Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in predloga 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc. 
V nadaljevanju je podal tudi obrazložitev projektov, ki jih Občina Trebnje namerava izpeljati v 
naslednjih dveh letih.   
 
Župan je dodal, da bosta obe leti izredno dinamični, tudi proračunske postavke bo potrebno 
tekom leta prilagajati bolj kot v preteklosti. V naslednjem letu se napoveduje razpis za kulturne 
domove, kjer bo 80 % sofinanciranje, zato bo potrebno tudi za to področje najti sredstva, če 
bo Občina uspešna. Nosilni projekti so tisti, za katere bomo uspešni pri pridobivanju sredstev, 
to so vsi kohezijski projekti, ki jih bo potrebno do leta 2023 tudi izvesti. Iz proračuna izhaja 
optimizem, od razmer naših financ pa bo odvisna realizacija vseh projektov, ki so bili našteti.  
 
V razpravi je ga. Povhe povedala, da je predlog proračuna na prvi pogled dober, dinamičen, 
vendar podrobnejši vpogled izkazuje, da gre na določenih delih za nestrukturirano trošenje ali 
razdeljevanje javnih sredstev, v segmente, ki trenutno za Občino Trebnje v nadaljnjih dveh 
letih niso prioriteta.  
Upa, da bodo podani predlogi izboljšav, da ne bo vse kategorično zavrnjeno. V danih razmerah 
ni druge alternative, kot da se predlog proračuna podpre, da gre v javno obravnavo. 
Izpostavila je potrebo po zagonu investicij, ki so bile v preteklih letih nekoliko zapostavljene, 
predvsem druga osnovna šola, nekaj sredstev je sicer namenjenih za nakupe zemljišč, za PŠ 
Dolenja Nemška vas. Navajala je navedbo Analize šolskega prostora v občini Trebnje za 
obdobje nadaljnjih 20 let, ki je pokazala na nujnost kratkoročnega in dolgoročnega reševanja 
prostorske stiske v občini Trebnje. V predlogu proračunov za obe leti so zagotovljena sredstva 
za PŠ Dol. Nemška vas, za zunanje igrišče v Dobrniču in obnovo, dozidavo OŠ Veliki Gaber. 
Zanimalo jo je, kaj bo pa v Trebnjem, ki je prostorsko najbolj problematično in se boji, da ga 
tudi šola v Dol. Nemški vasi ne bo rešila.   
Kot pomembno je izpostavila, da se pri tej točki doreče, v kakšni fazi so zadeve, kajti potem v 
drugi obravnavi kakšnih večjih možnosti sprememb ne bo možnih, do konca mandata.  
 
Župan je podal kratek odgovor in povedal, da je ena predpogodba že pripravljena za sklenitev, 
za preostali del pa se bo poskušalo v prihodnjih mesecih predpogodbe podpisati.  
Ko bodo predpogodbe podpisane in overjene za določena zemljišča, o katerih so tekli 
pogovori, se bodo nekatere zadeve premaknile. Če bo tekom leta potreben rebalans, bodo 
nakupi zemljišč za Trebnje prednostni, skupina, ki je bila imenovana za reševanje prostorske 
stiske v Trebnjem, pa bo obveščena o vseh stvareh. Cilj je v tem mandatu podpisati 
predpogodbe za zemljišča, v naslednjem mandatu, glede na zastavljene cilje in glede potreb, 
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pa bodo projekt razvijali naprej. V lanskem letu je Občina kupila prostore Kmetijske zadruge, 
pogovori tečejo v smeri da bi del Glasbene šole, ki je pri osnovni šoli v Trebnjem, preseliti v te 
prostore. Ravnateljica Glasbene šole je prostore pregledala, odločitev pa je odvisna od nje. 
Dobro bi bilo, da bi odločitev prejeli v čim krajšem času, saj bi v tem primeru, za določene 
posege v tej stavbi lahko predvideli sredstva že v predlogu proračuna, da se zadeve postavijo 
tako, kot je potrebno.  
To je tudi stvar dinamike, ki se bo odvila in želimo si, da se vsi učenci vrnejo v osnovno šolo 
in da imajo dobre pogoje za izobraževanje.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Sprejme se Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 v 1. 
obravnavi. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 se posreduje 
v javno razpravo. 
 

II. Sprejme se Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 v 1. 
obravnavi. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2022 se posreduje 
v javno razpravo. 
 

III. Sprejme se Predlog Sklepa o določitvi višine faktorja G za leto 2021. 
 

IV. Sprejme se Predlog Sklepa o določitvi višine faktorja G za leto 2022. 
 

V. Sprejme se Predlog Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2021. 
 

VI. Sprejme se Predlog Sklepa o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2022. 
 

  
Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članu Občinskega sveta 

 
Ga. Tahan Križman je povedala, da je g. Kaplan podal odstopno izjavo konec leta 2020, zato 
je potrebno izvesti postopek imenovanja nadomestnega člana Občinskega sveta Občine 
Trebnje. Ugotovitveni sklep bo objavljen v Uradnem listu RS.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani z obvestilom o odstopu člana in 
prenehanju mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje, Gregorju Kaplanu. 
 

II. S prenehanjem mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje posledično 
preneha tudi članstvo v Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

III. Občinska volilna komisija Občine Trebnje naj ugotovi, kdo je naslednji kandidat 
na listi Delavske stranke, ki bo nadomestil občinskega svetnika, ki mu je 
prenehal mandat. 
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IV. Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na seji Občinskega sveta Občine Trebnje 

in se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

 
 Sklepi so bili sprejeti. 

 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Mnenje o kandidatih za ravnatelja Vrtca Mavrica Trebnje 

 
G. Longar je uvodoma pojasnil, da je potrebno podati obrazloženo mnenje o kandidatkah za 
ravnateljico Vrtca Mavrica Trebnje.  
V nadaljevanju je navedel sprejeti sklep Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, ki predlaga Občinskemu svetu Občine Trebnje, da poda pozitivno mnenje k 
imenovanju Andreje Stegenšek in negativno mnenje k imenovanju Radojke Udovič za 
ravnateljico Vrtca Mavrice Trebnje. 

V razpravi je ga. Pepelnak izpostavila okrnjeno delo Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. Izpostavila je, da je že na seji Komisije glasovala proti temu sklepu, prav tako 
bo glasovala na seji občinskega sveta. Tudi ostale člane občinskega sveta je pozvala k 
glasovanju proti sklepu. Predlagala je, da se glasuje o sklepu, da se obema kandidatkama 
poda pozitivno mnenje.  
 
Župan je povedal, da se bo proceduralno najprej glasovalo o sklepu Komisije.  
 
G. Ovnik, ki je tudi član Sveta zavoda Vrtec Mavrica Trebnje, je glede kandidatke Udovič 
povedal, da ne podpira človeka, ki »pere perilo« po medijih.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje podaja pozitivno mnenje k imenovanju Andreje 
Stegenšek za ravnateljico Vrtca Mavrica Trebnje.  
Občinski svet Občine Trebnje podaja negativno mnenje k imenovanju Radojke Udovič 
za ravnateljico Vrtca Mavrica Trebnje.  

 
 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

  Prisotni člani: 16 
  ZA so glasovali:  9 
  PROTI so glasovali:  3 

   
   Sklep je bil sprejet. 

 
K 4.a TOČKI DNEVNEGA REDA 
Mnenje k imenovanju direktorja Doma starejših občanov Trebnje 
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G. Longar, član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je 
Občina Trebnje prejela poziv sveta zavoda Doma starejših občanov Trebnje, za podajo mnenja 
k imenovanju direktorice. Zakon o socialnem varstvu določa 60-dnevni rok za podajo mnenja.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine 
Trebnje, da poda pozitivno mnenje Petri Kušar Stojakovič k imenovanju za direktorico Doma 
starejših občanov Trebnje.  
Ga. Petra Kušar Stojakovič je bila prisotna na seji Občinskega sveta se je na kratko 
predstavila.  
 
V razpravi je župan spomnil, da je Občina Trebnje v višini 30 % sofinancirala izgradnjo tega 
doma, prav tako dozidavo v letu 2007, ostale tri občine ustanoviteljice tega niso želele. Tudi v 
prihodnosti nas čaka nadzidava tega doma. V dobro občine si želi, da se poskrbi za starejše 
občane, da se doseže ustrezno varstvo starejših na vseh področjih, na uvajanju novih 
tehnologij, da čim dlje ostanejo starejši v svojih domovih. Stvari so zahtevne, tako, da 
direktorico čaka zahtevno delo.  
 
G. Ribič je povprašal go. Kušar glede njene vizije nadgradnje doma.  
 
Odgovorila je, da je pri pregledu doma začutila domačnost, v tem trenutku se dom sooča s 
prostimi posteljami in v prvih korakih je potrebno te postelje zapolniti. V nadaljevanju pa so 
koraki, povezani z nadgradnjo, ki je nujna za občino in bodoče stanovalce.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje podaja pozitivno mnenje Petri Kušar Stojakovič k 
imenovanju za direktorico Doma starejših občanov Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 
ZA so glasovali: 12 

PROTI so glasovali: nihče 
  

        Sklep je bil sprejet. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o določitvi višine stroškov odstranitve in hrambe zapuščenih in 
nepravilno parkiranih vozil 

 
G. Koračin je podal kratko obrazložitev predloga Sklepa o določitvi višine stroškov odstranitve 
in hrambe zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil.  
Povedal je, da je Občinski svet Občine Trebnje na 14. dopisni seji dne 2. 12. 2020 sprejel 
Odlok o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini. Odlok v 15. členu 
določa, da višino stroškov odstranitve in hrambe zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil na 
predlog pristojnega izvajalca (Komunala Trebnje d.o.o.) naknadno določi Občinski svet Občine 
Trebnje in zato je bil pripravljen predmetni sklep. 
 
V razpravi je ga. Cesar povprašala glede 2. in 3. člena predloga Sklepa, zakaj je cena 
odstranitve nepravilno parkiranega vozila drugačna od cene odstranitve zapuščenega vozila, 
zakaj torej prihaja do razlike. Stroški odstranitve naj bi bili enaki, če gre za zapuščeno ali 
nepravilno parkirano vozilo, je dejala.  
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G. Koračin je odgovoril, da je razlika v samem načinu odstranitve in tudi času (odzivnem času 
izvajalca). Nepravilno parkirano vozilo je praviloma potrebno odstraniti na bolj varen način, ga 
ohraniti v stanju, kot je, pri zapuščenim vozilu pa je ta način v določenih primerih lahko tudi 
nekoliko drugačen. Ker nepravilno parkirano vozilo predstavlja oviro v cestnem prometu, 
zaradi katere je ogrožena varnost cestnega prometa, ga je tudi potrebno odstraniti čimprej, za 
odstranitev zapuščenega vozila pa ima pristojni izvajalec 3 dni. To pa se posledično odrazi 
tudi v razliki v ceni odstranitve vozil.  
V razpravi je ga. Pepelnak povprašala po letnem številu takih primerov nepravilno parkiranih 
vozil. Dejala je, da takšnega Odloka ne rabimo.  
Ostali člani občinskega sveta so se strinjali, da je prav, da Odlok imamo, razlika je zlasti v 
stroških prihoda do vozila. Gre za to, da se zadeve uredi.  
Župan je povedal, da bo na naslednji seji v obravnavi sklep o določitvi plačljivih parkirnih 
površin. Za stavbo Občine bo parkomat, na več mestih v Trebnjem bo parkiranje plačljivo. Če 
bo nekdo zavestno pustil avto nepravilno parkiran, se ga bo odpeljalo.  
 
G. Korbar je povedal, da je Odlok že sprejet, potrebno je še ugotoviti, koliko Občino Trebnje 
stane storitev odstranitve vozila, ki je napačno parkirano tako, da je moteče za mirujoči ali drug 
promet in ga je potrebno iz naslova interesa javne varnosti odstraniti. Vprašanje je, ali je ta 
strošek realno ocenjen.  
 
G. Longar se je strinjal, da če želimo red, morajo biti tudi sankcije. Pojasnil je razliko med 
odvozom nepravilno parkiranega vozila in zapuščenega vozila. Zapuščeno vozilo bo 
koncesionar lahko odpeljal v delovnem času, nepravilno parkirano vozilo pa se bo odvažalo 
24 ur na dan in zato ni ista cena.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi višine stroškov odstranitve in 
hrambe zapuščenih in nepravilno parkiranih vozil. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 14 
 PROTI so glasovali:  1 

  
  Sklep je bil sprejet.  

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o mnenju Občine Trebnje k osnutkom pokrajinske zakonodaje 

 
G. Koračin je pojasnil, da se predlaga potrditev dveh sklepov, in sicer prvega v vsebini, kot ga 
je predlagal Državni svet, s strani katerega je Občina Trebnje prejela poziv, da se občinski svet 
do osnutkov pokrajinske zakonodaje opredeli. Drugi sklep pa je predlog župana, glede na to 
kako poteka sodelovanje med občinami in kaj se ocenjuje, da bi bilo dobro poenotiti že v okviru 
sprejemanja mnenj o osnutkih pokrajinske zakonodaje.  
Ustava Republike Slovenije v 143. členu določa, da se pokrajine ustanovijo z zakonom, s 
katerim se določi tudi njihovo območje, sedež in ime. Zakon sprejme državni zbor z 
dvotretjinsko večino glasov navzočih poslancev. V postopku za sprejem zakona pa mora biti 
zagotovljeno sodelovanje občin. 
Zaradi večje legitimnosti sprejetih odločitev in vključitve občanov, njihovih organizacij, 
strokovne in druge javnosti v pripravo pokrajinske zakonodaje, je Občina Trebnje osnutke 
pokrajinske zakonodaje objavila na spletni strani občine, s pozivom javnosti, da sporoči 
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morebitne pripombe in predloge k njim. Poziv k opredelitvi do osnutkov pokrajinske zakonodaje 
je bil posredovan tudi članom Občinskega sveta Občine Trebnje. 
Pripomb in predlogov Občina Trebnje ni prejela. 
 
S predlaganim sklepom tako podaja Občina Trebnje v postopku sprejemanja Zakona o 
ustanovitvi pokrajin (ZUPok), Zakona o pokrajinah (ZPok) in Zakona o financiranju pokrajin 
(ZFPok) mnenje o vsebini osnutkov pokrajinske zakonodaje. Občina soglaša z ustanovitvijo 
pokrajin in teritorialno umestitvijo občine v Dolenjsko-belokranjsko pokrajino. Občina načeloma 
soglaša tudi s predlaganim imenom »Dolenjsko-belokranjska pokrajina«, predlaga pa, da se 
za to pokrajino poišče krajše ime, ki zgodovinsko ali kako drugače povezuje območje 
Dolenjske in Bele krajine. Občina soglaša s predlaganim sedežem pokrajine v Novem mestu. 
Po osnutkih je predvideno, da bi bil sedež Pokrajinskega sveta v Črnomlju, Sedež sveta občin 
pa v Trebnjem.  
Cilji v zvezi s sklepom pod točko II pa so poenotiti stališča občin, ki bi bile po osnutkih 
pokrajinske zakonodaje v Dolenjsko-belokranjski pokrajini, do osnutkov pokrajinske 
zakonodaje glede ključnih elementov (kot so na primer ime pokrajine, sedež pokrajine in 
podobno), s tem pa zagotoviti enotno nastopanje vseh občin v prvi vrsti v razmerju do 
Državnega sveta Republike Slovenije kot koordinatorja priprave pokrajinske zakonodaje, v 
nadaljevanju pa tudi do vseh ostalih organov, udeleženih v postopku sprejemanja pokrajinske 
zakonodaje. Morebiti ustanovljene pokrajine bodo lahko delovale v skladu s pričakovanji in bile 
uspešne na razvojni poti le z enotnim nastopanjem in sodelovanjem občin, vključenih v 
posamezno pokrajino. 
Druge občine z območja predlagane Dolenjsko-belokranjske pokrajine bo Občina obvestila o 
sprejemu predmetnih sklepov na Občinskem svetu Občine Trebnje. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 
I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o mnenju Občine Trebnje k osnutkom 

pokrajinske zakonodaje. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje predlaga, da občine, ki bi bile po osnutkih pokrajinske 
zakonodaje v Dolenjsko-belokranjski pokrajini, v prvi fazi posamezno obravnavajo 
osnutke pokrajinske zakonodaje in do njih zavzamejo stališča, v drugi fazi pa 
poenotijo svoja stališča do osnutkov pokrajinske zakonodaje glede ključnih 
elementov (kot so na primer ime pokrajine, sedež pokrajine in podobno), s ciljem, 
da že v postopku ustanavljanja pokrajin delujejo čimbolj enotno, saj bodo morebiti 
ustanovljene pokrajine lahko delovale v skladu s pričakovanji in bile uspešne na 
razvojni poti le z enotnim nastopanjem in sodelovanjem občin, vključenih v 
posamezno pokrajino. 

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županu za potrditev druge novelacije Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta in druge novelacije Investicijskega programa Energetska 
prenova stavbe CIK Trebnje 

 



10 
 

Kratko obrazložitev predloga pooblastila županu za potrditev druge novelacije Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta in druge novelacije Investicijskega programa Energetska 
prenova stavbe CIK Trebnje je podala Irena Žužek, vodja oddelka za družbene, gospodarske 
dejavnosti in kmetijstvo.  Drugi novelaciji DIIP in IP za projekt Energetska prenova stavbe CIK 
Trebnje sta potrebni, ker bo Občina Trebnje navedeni projekt ponovno prijavljala na javni 
razpis Ministrstva za infrastrukturo (MZI) za energetsko prenovo stavb v lasti in rabi občin, 
JOB_2021. Drugi rok za oddajo prijave na zadevni razpis je 22. 2. 2021.  
Občina Trebnje je projekt sicer uspešno prijavila na javni razpis JOB_2020, vendar je zaradi 
uradno pridobljene informacije, da se bo stopnja sofinanciranja po omenjenem razpisu dvignila 
iz 40% na 49%, po predhodnem dogovoru s pristojnim ministrstvom, od podpisa pogodbe 
odstopila. Druga novelacija DIIP in IP se izvaja zaradi spremembe razpisnih pogojev oziroma 
stopnje sofinanciranja projekta iz predvidenega vira sofinanciranja in dopolnitve terminskega 
načrta. Manjša je tudi sprememba ocenjene vrednosti investicijskega projekta celovite 
energetske prenove stavbe CIK Trebnje, ki zdaj v stalnih in tekočih cenah (investicijska 
vrednost v tekočih cenah je enaka tisti v stalnih) znaša 657.215,29 EUR z DDV, predvsem pa 
se bo zvišala vrednost sofinanciranja. 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje pooblasti župana Alojzija Kastelica za potrditev druge 
novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta in druge novelacije 
Investicijskega programa Energetskega prenova stavbe CIK Trebnje.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklep je bil sprejet. 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev novelacije DIIP: Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi, potrditev 
pooblastila županu za potrditev investicijske dokumentacije ter oprostitev plačila 
komunalnega prispevka Občini Trebnje za razširitev šole v Dolenji Nemški vasi 

 
Uvodno obrazložitev predloga potrditve novelacije DIIP-a: Razširitev šole v Dolenji Nemški 
vasi je podala ga. Žužek.  
Analiza šolskega prostora v občini Trebnje z demografsko študijo za obdobje 20 let je prinesla 
ugotovitev, da bo  pomanjkanje prostora v Osnovni šoli Trebnje v prihodnosti še večje. Da bi 
prostorsko razbremenili Osnovno šolo Trebnje, je Občina Trebnje pristopila k projektu 
razširitve  podružnične šole v Dolenji Nemški vasi. V PŠ Dolenja Nemška vas deluje 5 oddelkov 
od prvega do petega razreda. Z razširitvijo bi povečali število oddelkov na 10 oddelkov od 
prvega do petega razreda z dodatnimi kabineti in specialnimi učilnicami oz. učilnicami za 
izvajanje izbirnih predmetov. Posledično bi bilo potrebno povečati šolski okoliš. 
Za potrebe širitve šole je bil že pred leti sprejet Občinski podrobni prostorski načrt (OPPN), ki 
opredeljuje prosto zemljišče ob šoli za njeno širitev. 
V juniju 2019 je Občinski svet sprejel prvotno verzijo dokumenta identifikacije, ki je obravnaval 
dve varianti širitve PŠ Dolenja Nemška vas; na 9 oddelkov ali na 18 oddelkov. Občinski svetniki 
so potrdilo drugo varianto. 
V decembru 2019 je bila izdelana Preveritev prostorskih izhodišč za pripravo natečajne naloge 
za razširitev PŠ Dolenja Nemška vas, ki je ugotovila, da je na površini, ki je na voljo, možno 
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dograditi šolo z največ 12 oddelki. V primeru, da bi zgradili le en oddelek več, bi bila potrebna 
gradnja nove večje telovadnice, ki pa je na obstoječi lokaciji ni mogoče umestiti v prostor. 
 
G. Zakrajšek, vodja oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, je še dodal, da se zadeve na 
tem projektu zelo hitro odvijajo. Konec leta 2020 je bila podpisana pogodba s projektantom, 
bilo je nekaj strokovnih sestankov, kjer je bila izdelana idejna zasnova, ki je bila blizu nivoja 
DGD. Med tem se je odprl razpis, oddana je bila vloga za pridobitev gradbenega dovoljenja in 
v naslednjem tednu potrebujemo še nekaj dokumentov, da bo vloga popolna.  
Eden izmed teh dokumentov je investicijski program, težava pa je v zelo kratkem roku. Vlogo 
mora Občina oddati do vključno, 1. 3., v tem času zagotoviti vse dokumente in da ne bo 
potrebno sklicevati še ene dopisne seje. 
V nadaljevanju je navedel predlog sklepov, in sicer, da Občinski svet pooblasti župana Občine 
Trebnje za potrditev investicijske dokumentacije skladno z Uredbo o enotni metodologiji za 
pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ za projekt 
Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi. Župan na prvi naslednji seji Občinski svet seznani s 
potrjeno investicijsko dokumentacijo posamezne stopnje. 
 
V nadaljevanju je še povedal, da pred pridobitvijo gradbenega dovoljenja potrebujemo tudi 
odločbo Občine Trebnje, da se oprosti plačilo komunalnega prispevka. Ta oprostitev je skladna 
z drugim odstavkom 228. člena Zakona o urejanja prostora in je možna delno ali v celoti. Za 
samo infrastrukturo pri šoli, je že po zakonu upravičeno, da se komunalnega prispevka ne 
plačuje, medtem, ko za sam objekt, pa mora oprostitev sprejeti Občinski svet in iz tega razloga 
se predlaga sprejem sklepa: Občinski svet Občine Trebnje oprosti plačilo komunalnega 
prispevka za razširitev osnovne šole v Dolenji Nemški vasi. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje novelacijo Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta iz januarja 2021: Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi. 
Temu ustrezno se uskladi NRP OB130-15-0016 Razširitev PŠ Dolenja Nemška 
vas. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje Alojzija 
Kastelica za potrditev investicijske dokumentacije skladno z Uredbo o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju 
javnih financ za projekt Razširitev šole v Dolenji Nemški vasi. Župan na prvi 
naslednji seji Občinski svet seznani s potrjeno investicijsko dokumentacijo 
posamezne stopnje. 
 

III. Občinski svet Občine Trebnje oprosti plačilo komunalnega prispevka za 
razširitev osnovne šole v Dolenji Nemški vasi.  

   
Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 
 ZA so glasovali: 16 
 PROTI so glasovali: nihče 

  
  Sklepi so bili sprejeti. 
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K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 
Pod točko v posledici odsotnosti svetniških vprašanj ni bilo posredovanih odgovorov.  
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 14. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in organov javnih zavodov:   

- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 
sredstev Krajevne skupnosti Sela pri Šumberku v letu 2019,  

- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 
sredstev Krajevne skupnosti Knežja vas v letu 2019, 

- Letno poročilo o delu NO za leto 2020, 
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru Financiranje družinskega 

pomočnika v letu 2019, 
- Končno poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru porabe proračunskih 

sredstev Krajevne skupnosti Svetinja v letu 2018.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Longar je podal vprašanje glede možnosti plačevanja vseh položnic na JP Komunala 
Trebnje, za manjšo provizijo (npr. kot na Občini Kočevje na blagajni).  
Župan je odgovoril, da je potrebno zagotoviti sredstva v proračunu, o tem so tekli pogovori z 
Delavsko hranilnico, ki pa se ni odločila za to, prostore so prodali.  
Glede plačevanja položnic je odgovoril, da večina občanov položnice plačuje preko mobitela.  
 
G. Avguštinčič je izpostavil šolske prevoze za dve deklici, ki hodita do avtobusne postaje na 
Svetinjo. Cesta je ovinkasta, nevarna za hojo in prosijo za organizacijo prevozov čez Gorenji 
vrh.  
Ga. Žužek je odgovorila, da so se starši deklic že obrnili na Občino in je seznanjena s situacijo. 
Govorila je že s prometnikom, žal je pot taka, da bo moral avtobus do Gorenjega vrha in tam 
obračati. V prihodnjih dneh bo o možnostih seznanila župana in direktorja.  
 
G. Ovnik je izpostavil sredstva na računih nekaterih krajevnih skupnostih. Nekatere krajevne 
skupnosti imajo veliko lastnih sredstev na računih. Zanimalo ga je, kako je s tem, da v 
proračunu prosijo za sredstva, na drugi strani pa imajo sredstva na računu.  
Župan je podal kratek odgovor in povedal, da je v lanskem letu revizor zahteval, da takim 
porabnikom ne izplačujemo več sredstev iz proračuna. Načeloma župan tega ne bo naredil.  
Če nekomu 10 let na računu leži 100.000 EUR, je v teh letih, pri realni inflaciji, ta lokalna 
skupnost ogromno izgubila, ker ta denar ni vložila v nekaj, kar v tej krajevni skupnosti 
potrebujejo, je poudaril. Na krajevne skupnosti, ki jim toliko denarja leži na računu, je apeliral, 
da ga pametno investirajo, naredijo neko infrastrukturo, ki je v kraju potrebna.  
 
G. Veselič je podal pobudo po ureditvi vzhodnega priključka, pri izvozu iz AC. Predlagal je tudi 
postavitev slikovne signalizacije.  
 
Župan je predlagal, da občinski inšpektor pokliče g. Branka Veseliča, da pregledata situacijo 
in ugotovita, če se zabojnike za smeti lahko prestavi na ustrezno drugo mesto, kjer ne bi bilo 
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tako evidentno. Nadalje preverita, ali je možno tu prepovedati ustavljanje in parkiranje, hkrati 
pa dati na začetku tega uvoza znak za slepo ulico.  
Zadeve naj se preveri, inšpektor pa naj poda predlog g. Zakrajšku za ureditev tega dela.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:49 uri.       
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  
 


